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Jiyan Liu 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Antitrust/competition 

◼ Corporate compliance 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Liu specializes in competition law and corporate compliance.  His legal services include merger 

filings, antitrust investigations, antitrust-related dispute resolution, and corporate compliance.  Mr. 

Liu has long been committed to the research of antitrust and unfair competition law theory and 

practice.  Prior to joining Han Kun Law Offices, Mr. Liu interned with a number of domestic law 

firms. 

EDUCATION 
Mr. Liu received a Bachelor of Law degree in 2017 from China University of Political Science and 

Law.  In 2021, He obtained an LL.M. degree from China University of Political Science and Law.  

He also received an LL.M. degree from the London School of Economics and Political Science. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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刘继炎 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 反垄断/竞争法 

◼ 公司合规 

工作经历 

刘继炎律师主要从事反垄断申报、诉讼、调查和公司合规业务，致力于竞争法的理论与实务

研究。在加入汉坤之前，他曾在多家国内律师事务所实习。 

教育背景 

刘继炎律师 2021 年从中国政法大学取得法学硕士（经济法专业）学位，2020 年从伦敦政治经

济学院取得法律硕士学位。他于 2017 年从中国政法大学获得法学学士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


